
بانكاخبار
معاون اول رییس جمهور : 

با وجود تحریم ها بیش از ۱۲ میلیون تن فولاد صادر کردیم

رئیس اتاق بازرگانی تهران:

مشکل اقتصاد ایران تصمیمات غیر کارشناسی است

رغم  علی  گفت:  جمهور  رییس  اول  معاون 
تحریم های ظالمانه، ایران در سال 98 بیش از 12 
کرده  صادر  دیگر  کشورهای  به  فولاد  تن  میلیون 

است.
جمع  در  جمهور  رییس  اول  معاون 
کرد:  نشان  خاطر  بندرعباس  در  خبرنگاران 
بخش  در  توجهی  قابل  رشد  از  بندرعباس 
و  متعدد  های  طرح  و  بوده  برخوردار  صنعت 
مهمی در استان هرمزگان در دست اقدام است 
مهم  های  کانون  از  یکی  عنوان  به  جاسک  و 
و  پتروشیمی  نفت،  حوزه  در  کشور  اقتصادی 

شد. خواهد  تبدیل  دیگر  صنایع 
جهانگیری، بندر شهید رجایی را از مهمترین 
واردات  و  خارجی  تجارت  حوزه  در  کشور  بنادر 
و  بندر  این  از  بازدید  گفت:  و  برشمرد  صادرات  و 
رسیدگی به مسائل تجارت خارجی از جمله اهداف 
نیاز  این سفر است چرا که کشور در مقطع فعلی 
مبرمی به واردات کالاهای مورد نیاز از طریق بنادر 

دارد.
اتخاذ تصمیمات لازم برای سرعت بخشی به 

روند ترخیص کالا و تخلیه در بنادر
کالاهای  واردات  اصلی  مرکز  البته  افزود:  وی 

واردات  مرکز  و  خمینی)ره(  امام  بندر  اساسی 
کالاهای صنعتی بندر شهید رجایی است و براساس 
از  توجهی  قابل  حجم  شده  دریافت  های  گزارش 
کالاهای صنعتی و بعضاً کالاهای اساسی در بنادر 
بندر  در  که  ای  جلسه  در  امروز  که  است  مانده 
لازم  تصمیمات  شد  خواهد  برگزار  رجایی  شهید 

برای سرعت بخشی به روند ترخیص کالا و تخلیه 
بنادر اتخاذ خواهد شد.

فولاد  دوم  فاز  افتتاح  همچنین  جهانگیری 
دیگر  از  را  کیش  جنوب  کاوه  فولاد  سازی 
این  گفت:  و  کرد  عنوان  خود  سفر  های  برنامه 
راه  مستضعفان  بنیاد  گذاری  سرمایه  با  پروژه 

برداری  بهره  مورد  امروز  که  است  اندازی شده 
گرفت. خواهد  قرار 

رتبه دهم فولاد ایران در دنیا
اینکه  به  اشاره  با  جمهور  رییس  اول  معاون 
کشور در بخش صنعت فولاد از رشد قابل توجهی 
برخوردار بوده است، تصریح کرد: ایران در سالهای 
اخیر کشور فرانسه و ایتالیا را در زمینه فولاد پشت 
سر گذاشته و امروز ایران به رتبه دهم در صنعت 

فولاد رسیده است.
رشد بیش از 6.5 درصدی فولاد کشور در 

سال گذشته
وی خاطر نشان کرد: در سال گذشته که رشد 
این  رشد  بوده،  درصد   ۳.۵ دنیا  در  فولاد  صنعت 
علی  و  بوده  درصد   ۶.۵ از  بیش  ایران  در  صنعت 
رغم تحریم های ظالمانه، ایران در سال 98 بیش 
دیگر صادر  به کشورهای  فولاد  تن  میلیون  از 12 

کرده است.
ادامه  در  افزود:  جمهور  رییس  اول  معاون 
برنامه های این سفر، جلسه اقتصاد مقاومتی استان 
هرمزگان نیز برگزار خواهد شد و در این جلسه به 
مسائل و مشکلات پیش رو و طرح های در دست 

توسعه استان پرداخته خواهد شد.

آنکه  وجود  با  حتی  گوید:  می  تهران  بازرگانی  اتاق  رئیس 
اند  آورده  وجود  به  ایران  اقتصاد  برای  جدیدی  مشکلات  ها  تحریم 
اما آنچه بخش خصوصی را به تنگنا دچار کرده تصمیمات غلط و غیر 

کارشناسی اقتصادی است.
مسعود خوانساری امروز در نشست نمایندگان بخش خصوصی با 
وزیر پیشنهادی صنعت، معدن و تجارت، گفت: وزارت صنعت در طول 
پنج ماه گذشته وزیر نداشته و این در حالیست که در شرایط تحریم 
اقتصاد  قرار گرفتن یک وزیر قدرتمند در این سمت می تواند برای 

ایران اهمیت زیادی داشته باشد.
به گفته وی امروز بخش خصوصی در کنار تحریم های آمریکا با 
مسائل و محدودیت هایی در حوزه های داخلی مواجه است که یکی از 
اصلی ترین دلایل آنها نبود تصمیمات درست و سیاست های منطقی 

به شمار می رود.

صادر  که  مشکلاتی  به  اشاره  با  تهران  بازرگانی  اتاق  رئیس 
کرد:  بیان  اند  بوده  مواجه  آنها  با  ارز  بازگشت  حوزه  در  کنندگان 
بسیاری از مشکلات امروز امکان آن را داشت که با تصمیمات درست 
و منطقی برطرف شود اما ما شاهد آن هستیم که این تصمیمات به 
درستی اجرا نمی شود و همین امر شرایط اقتصادی کشور را دشوارتر 

کرده است.
بازرگانی  اتاق  رئیس  شافعی  غلامحسین  جلسه  این  ادامه  در 
ایجاد  به  نسبت  خصوصی  بخش  امیدواری  به  اشاره  با  نیز  ایران 
تغییرات جدی در وزارت صمت با روی کار آمدن وزیر جدید بیان 
کرد: رزم حسینی در سال های قبلی مدیریت خود در بخش های 
نهادهای  با  همزمان  فعالیت  توانایی  که  داده  نشان  کشور  مختلف 
که  امیدواریم  رو  این  از  و  دارد  را  خصوصی  بخش  و  حاکمیتی 
اقتصادی  های  وزارتخانه  مهمترین  از  یکی  مجلس  اعتماد  رای  با 

این  در  را  مثبتی  اقدامات  دولت  پایانی  های  ماه  در  بتواند  کشور 
اجرایی کند. زمینه 

شریعتمداری اعلام کرد
5۲ درصد از وام های بانکی در تهران 

پرداخت می شود
وام  از  درصد   ۵2 اینکه  بیان  با  کار  وزیر 
گفت:  شود،  می  پرداخت  تهران  در  بانکی  های 
به شرکت های تابعه در خوزستان دستور دادم 
ظرف سه ماه کلیه حساب های خود را به استان 

انتقال دهند.
و  کار  تعاون،  وزیر  شریعتمداری  محمد 
توسعه  نوشت:  مجازی  فضای  در  اجتماعی  رفاه 
بانکی  و  عمومی  منابع  متوازن  توزیع  نیازمند 
است و بدون این توازن، نمی توان در استان های 
مرزی محرومیت زدایی کرد. ۵2 درصد از وام های 
بانکی در تهران پرداخت می شود. به شرکت های 
ماه  سه  ظرف  دادم  دستور  خوزستان  در  تابعه 

کلیه حساب های خود را به استان انتقال دهند.

۱۲۰ گیگابیت اینترنت برای اساتید 
دانشگاه ها

ارائه  از  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
اساتید  برای  هدیه  اینترنت  گیگابایت   12۰

دانشگاه های کشور خبرداد.
آموزش  رواج  و  کشور  در  کرونا  شیوع  با 
این  با  که  افرادی  دغدغه  از  یکی  آنلاین، 
تا  اساتید  و  معلمان  از  بودند،   ارتباط  در  مقوله 
بالای  هزینه  بحث   دانشجویان،  و  دانش آموزان 
اینترنت و به همین خاطر وزارت ارتباطات اقدام 
دانشگاه ها  آموزشی  سایت های  رایگان سازی  به 
همچنین  کرد.  مدارس  برای  شاد  اپلیکیشن  و  
معلمان  به  هدیه  اینترنت  ارائه  از  پیش  چندی 

خبر داد. 
 - جهرمی  آذری  محمدجواد  راستا  دراین 
توییتر  در  اطلاعات-  فناوری  و  ارتباطات  وزیر 
از  حمایت  برای  و  کرونا  شرایط  در  نوشت: 
برای  ناقابلی  هدیه  کارآمد،  مجازی  آموزش 
اساتید دانشگاه های کل کشور آماده کرده ایم که 
می توانند   ICTGIFT.IR به سایت  مراجعه  با 
دریافت  را  گیگابایت   12۰ هدیه  اینترنت  بسته 

کنند.
جزئیات هدیه مخصوص دانشجویان به 

زودی اعلام می شود
همچنین پس از تصمیم به برگزاری کلاس های 
دانشگاه ها به صورت مجازی، اعلام شد آی پی هایی 
اعلام  ارتباطات  وزارت  به  دانشگاه ها  توسط  که 
شود، رایگان است. حسین فلاح جوشقانی -رئیس 
ارتباطات رادیویی- نیز  سازمان تنظیم مقررات و 
اعلام کرد: برای رایگان کردن اینترنت دانشگاهی، 
لیستی از دانشگاه ها و وزارت علوم، وزارت بهداشت 
و مراکز حوزوی گرفتیم که ممکن است شامل همه 
دانشگاه های کشور نباشد. این لیست شامل آدرس 
سایت های آموزشی است که امکان آموزش آنلاین 

را داشته باشد.
فناوری  و  ارتباطات  وزیر  راستا  این  در 
هدیه  جزئیات  داد:  خبر  همچنین  اطلاعات 
مخصوص دانشجویان نیز به زودی اعلام می شود.

با حضور معاون ریاست جمهوری؛
طرح های فولاد گستر آتنا و کوشاب 
غرب با تسهیلات بانك صنعت و معدن 

به بهره برداری رسید
بانک صنعت و معدن، طرح هاي  با تسهیلات 
فولاد گستر آتنا و کوشاب غرب با حضور دکتر نوبخت 
و  برنامه  سازمان  رئیس  و  جمهوري  ریاست  معاون 
بسطامي  ایلام،  استاندار  و سلیماني دشتکي  بودجه 
و فلاحي نمایندگان مجلس شوراي اسلامي، ریاست 
سازمان صمت استان و فرماندار شهرستان چرداول، 
روز پنجشنبه سوم مهرماه سال جاري به بهره برداری 
رسید. طرح فولاد گستر آتنا در سال 1۳92 در زمیني 
به مساحت ۵7 هزار مترمربع واقع در شهرك صنعتي 
احداث  ایلام  استان  در  چرداول  شهرستان  شباب 
تولید  و  فولادي  صنایع  حوزه  در  طرح  این  گردید. 
مقاطع فولادي )HSS( با ظرفیت تولید 4۵۰ هزار تن 
مشغول به فعالیت می باشد. موضوع مشارکت بانک 
صنعت و معدن، تأمین مالي طرح فولاد گستر آتنا از 
محل منابع صندوق توسعه ملي کشور به میزان یک 
میلیارد و 747 میلیون روپیه هند و نیز از محل منابع 
داخلي بانک به مبلغ 1۰۰ میلیارد ریال و 2۵۰ میلیارد 
ریال از محل منابع بند الف تبصره 18 مي باشد که 
براي 8۵ نفر به صورت مستقیم و 1۳۰۰ نفر به صورت 
کرد.واحد  خواهد  ایجاد  زایي  اشتغال  مستقیم  غیر 
کوشاب غرب نیز در سال 1۳9۰ در شهرك صنعتي 
شباب واقع در شهرستان چرداول استان ایلام احداث 
گردید که در حوزه صنایع غذایي با ظرفیت تولید 1۵۰ 
هزار تن در زمینه تولید انواع نوشیدني و ماءالشعیر 
بانک  مشغول به فعالیت مي باشد.موضوع مشارکت 
شرکت  طرح  مالي  تأمین  جهت  معدن  و  صنعت 
کوشاب غرب از محل منابع صندوق توسعه ملي کشور 
به میزان 9 هزار و ۵۶۰ یورو و نیز از محل منابع داخلي 
بانک به مبلغ 4۰ میلیارد ریال است که حاصل آن 

اشتغالزایي براي 9۰ نفر به طور مستقیم خواهد بود.

رئیس شورای هماهنگی بانك ها: 
بانك ها نبض اقتصاد کشورند

های  بانک  عمومی  روابط  کمیسیون  جلسه 
دولتی و نیمه دولتی کشور با حضور دکتر حسین 
و  دولتی  های  بانک  هماهنگی  رئیس شورای  زاده 

نیمه دولتی برگزار شد.
در  که  زاده  حسین  دکتر  امتیاز؛  گزارش  به 
این نشست به صورت ویدئوکنفرانس حضور داشت، 
به اهمیت اطلاع رسانی خدمات گسترده شبکه بانکی 
کشور اشاره و تصریح کرد: اکثر پروژه های تولیدی در 
کشور با حمایت بانک ها به بهره برداری می رسد، لذا 
ضرورت دارد که مراکز روابط عمومی بانک ها خدمات 
گسترده شبکه بانکی را به خوبی به استحضار مردم 
هماهنگی  شورای  رئیس  برسانند.  کشورمان  شریف 
بانک ها با اشاره به خدمات فداکارانه کارکنان شبکه 
اظهار  کرونا  ویروس  شیوع  دوران  در  کشور  بانکی 
با  کشور  های  بانک  حساس،  دوران  این  در  داشت: 
هدف خدمت رسانی به مردم و کمک به جهش تولید 
در کشور، بلاانقطاع به خدمت رسانی مشغول هستند 
که متأسفانه تعدادی از کارکنان شبکه بانکی به علت 
بیماری کرونا جان به جان آفرین تسلیم کردند.وی به 
انتشار خبرهای انتقادی در برخی از رسانه های کشور 
اشاره کرد و افزود: مطالب غیرمنصفانه ای که اخیراً در 
خصوص بانک های کشور در رسانه ها منتشر می شود 
کارکنان زحمت کش بانک ها را مایوس و دلسرد می 
سازد و قطعاً دشمنان کشور نیز از این ناامیدی خشنود 
می شوند.دکتر حسین زاده در پایان سخنان خود از 
تمامی رسانه های کشور درخواست کرد که در بیان 
انتقادات و انتشار اخبار جانب انصاف را رعایت کنند و 
به خدمات گسترده بانک ها در زمان وقوع بحران هایی 
همچون سیل، زلزله، خشکسالی، تحریم و... نیز توجه 

داشته باشند.

استقبال 4 میلیون نفر از صندوق پالایشی یکم

20 درصد از صندوق به فروش رسید

پایان  تا  گفت:  یکم  پالایشی  صندوق  مدیر 
چهار  یکم،  پالایشی  صندوق  پذیره نویسی  مهلت 
 2۰ و  کردند  استقبال  صندوق  این  از  نفر  میلیون 

درصد واحدهای صندوق به فروش رسید.
داود رزاقی در مورد اینکه چه تعداد از مردم 

دوم  دارا  به  موسوم  یکم،  پالایشی  صندوق  از 
استقبال کردند، گفت: بر اساس استخراج آمارهای 
اولیه، حدود چهارمیلیون نفر از واحدهای صندوق 
پالایش یکم استقبال و خریداری کردند که ارزش 
واحدهای خریداری شده، بیش از 1۳ هزار میلیارد 
از  تومان  میلیارد  هزار   1۰ حدود  که  است  تومان 
میلیارد  هزار   ۳ و  بورسی  کارگزاری های  طریق 
تومان از طریق شبکه بانکی توسط مردم خریداری 
شده است. البته آمار نهایی و قطعی پس از مغایرت 

گیری رسما اعلام خواهد شد.
مدیر صندوق پالایشی یکم در مورد اینکه چه 
میزان از واحدهای سرمایه گذاری پالایشی یکم به 
فروش رسید، گفت: حجم صندوق پالایش یکم که 
مرکب از باقیمانده سهام دولت در چهار پالایشگاه 

تهران، اصفهان، بندرعباس و تبریز است، به ارزش 
از طریق  بود که  تومان  برآوردی ۶۰ هزار میلیارد 
بورس و نیز شبکه بانکی به آحاد جامعه ارائه شد 
که در نهایت 1۳ هزار میلیارد تومان از این واحدها 
به فروش رسید. یعنی حدود بیش از 2۰ درصد از 

حجم صندوق توسط مردم خریداری شد.
وی در مورد تخفیف واحدهای پالایشی یکم 
گفت: تا کنون که به صورت رسمی به ما اعلام شده 
تخفیف 2۰ درصدی برای مردم در نظر گرفته شده 
است و تا سقف ۵ میلیون تومان برای هر کد ملی در 
نظر گرفته شده است که البته کسانی که صندوق 
قبلی دارا یکم به مبلغ 2 میلیون تومان را خریداری 
تا  یکم  پالایشی  یا  دوم  دارا  صندوق  در  کرده اند، 
سقف ۳ میلیون تومان می توانستند خریداری کنند.

رزاقی در مورد اینکه رئیس جمهور در هفته 
یکم  پالایشی  صندوق  واحدهای  کرده  اعلام  قبل 
برای مردم با ۳۰ درصد تخفیف در نظر گرفته شود، 
اما هنوز مصوبه ای  این را شنیده ام،  گفت: من هم 
همان  رسمی  صورت  به  فعلًا  و  نکردیم  دریافت 
گرفته  نظر  در  تخفیف  عنوان  به  اولیه  2۰درصد 

شده است، تا ابلاغ جدید دریافت شود.
در  همچنین  یکم   پالایشی  صندوق  مدیر 
در  یکم  پالایشی  واحدهای  زمانی  چه  اینکه  مورد 
قرار  بورسی  کد  دارندگان  سهام  ترکیب  و  پرتفو 
می گیرد، گفت: حداقل یک ماه بعد از پایان مهلت 
بود، واحدهای  پذیره نویسی که در ۳۰ شهریورماه 
قابل  سرمایه گذاران  پرتفوی  در  صندوق  این 

مشاهده و قابل معامله می شود.
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